
Dansk Sankt Bernhard Klub 
 

 

Bestyrelsesmøde :  Den . 02.05.2023 

Deltagere:   alle 

 

Dagsorden . 

1. Valg af ordstyrer 

Lise-Lottte  

 

2. Valg af referent 

Jacob 

 

3. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

4. godkendelse af sidste referat  

Godkendt – et enkelt spørgsmålstegn fjernet. 

 

5. Indkommen ansøgning 

Intet nyt 

Vi har afvist en elevansøgning til Jubilæumsudstillingen. Men der er for meget i spil. Hun er 

blevet tilbudt både Mørkøv eller Juleudstillingen, men der er endnu ikke noget aftalt. 

 

6. opfølgning af pligter/opgaver (Ulla,Betina,Susanne, Jacob,Lise-Lotte)  
 

7. økonomi ved kassereren  

Birgit har sendt opgørelse. Der er ikke sket ret meget på indkomstsiden. Og så må vi se til, 

om de sidste medlemmer får betalt kontingent. Og så har vi betalt kontingent til WUSB.  
 

8. WUSB  

Vi skal finde en løsning på afhentning af Legier i lufthavnen fredag kl. 13.45. Skal afsted 

igen søndag kl. 7. Lise-Lotte kan køre.  



Kari skal køres til lufthavnen søndag. Ulla kan sandsynligvis køre. Det er efter  

Vi tjekker op på aftalen – Lise-Lotte spørger. 

Der er to delegerede fra DK – Ane og Lise-Lotte. Vi foreslår at Betina også deltager i 

delegeretmødet. 

Vi slår op på vores Facebookside om at være opmærksom på at få tilmeldt til banket og 

grisefest. Hurtig frist på tilmelding, så vi kan nå at bestille det rigtige antal kuverter. Ulla 

laver opslaget. 

Steff kontaktes omkring de to borde. Betina har 5 borde. Lise-Lotte har to borde til de røde 

telte. Der lejes 12 borde samt 100 stole. Betina bestiller. Der er styr på duge. Lise-Lotte 

finder servietter og fyrfadslys. 

Der bestilles 40-50 flasker vin, 10+ kasser øl og 10+ kasser sodavand og en større mængde 

flaskevand. Hellere for meget, end for lidt. Betina bestiller. 

Maden til festbanket bestilles hos Føtex. Gerne med tarteletter (ekstra) forret, festbuffet 

og (ekstra) dessert.  Betina bestiller. 

Gris til lørdag aften til 100 personer bestilles hos slagter Bay. Ulla aftaler 

(www.baycater.dk) (med tilbehør til 99,- pr kuvert samt udskæring til 800,-) 

Ulla vil gerne lave kransekagekonfekt. Vi siger så mange tak!  

Lise-Lotte laver et par laminerede skilte med den enkelte rings hårlængde 

(dansk/engelsk/tysk) sat på træskilte. 

Diplomerne er på trapperne. Sendes til bestyrelsen så snart de er færdige – senest ved 

ugens udgang. Der laves en enkelt fil på hvert diplom som er redigerbart – samt én stor fil i 

PDF-format. 

Betina tager briefing med ringsekretærer. De skal møde en time før. Betina, Lise-Lotte, 

Susanne eller Susanne (Betinas søster) deltager i Store Ring som steward. 
Der er mange poser foder som præmier, der leveres til Connie. Øvrige varer (Faunakram) kan lige 

så godt lægges på pallen med foder og sendes med. Olivers holdes som ”enesponsor” om søndagen 

så vidt det er muligt.  

 

9. avl og sundhedsudvalget  

Grethe vil gerne fortsætte – også arbejde med mentalbeskrivelse. 

Vibeke ønsker ikke at fortsætte. 

Liselotte Blom var heller ikke interesseret længere.  

Kaj er der ikke nogen afklaring omkring – Susanne taler med ham. 

Vi tager rekrutteringen til udvalget op efter WUSB. 

 

10. udstillingsudvalget  

Vi leder stadig efter dommere til jule-udstillingen. Systemet er ikke nemt at finde rundt i, 

og der er kun den slagne vej med at få erfaringerne. Betina foreslår Heidi Lebengut, 

Schweitz og en yngre tysk dommer. Begge specialdommere. 

Hallen i Haarby er booket. Der er dommere til øvrige udstillinger i 2023. 

 



11. aktivitetsudvalget    

Der bliver ikke noget skue på Bornholm i forbindelse med DKK-udstillingen.  

Der afholdes sandsynligvis et arrangement med optog, spisning og efterfølgende hygge.  

Vi kan give 75 kr. pr. deltagende medlem – mod naturligvis et skriv til Bernharden. 

Tages op igen efter WUSB.  

 

12. Klubbens medier 

Jacob sender godkendt referat til Bente Hjørringgaard.  

Bent og Ane er blevet orienteret om muligheden for at lave Bernharden. Lise-Lotte sender 

en reminder for at få klarhed over, om hvem der laver bladet i fremtiden. Næste deadline 

er 25. juli.  

De er oprettet flere administratorer til Facebook-siden, så der er lidt flere til at styre den. 

   

13. lederen til næste nr. af Bernharden  

Jacob har afleveret til Ulla. 

 

14. næste møde 

5. juni kl. 19 – Ulla indkalder. 

  

15. eventuelt   

 

 

 

 

 


